
 
PROTOKÓŁ 

L sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 21 grudnia 2022 r. 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny 

– Sławomir Kopacz, Emilia Bąk - Skarbnik Gminy Bieliny, Przewodniczący Rady Gminy 

Bieliny – Józef Gawęcki, radni Gminy Bieliny – Robert Bernat, Jan Brożyna, Henryk 

Durlej, Barbara Herbuś, Grażyna Sitek, Jerzy Bęben, Marek Brożyna, Marcin Brożyna, 

Krzysztof Pawlik, Dariusz Piotrowski, Elżbieta Bernat, Dorota Rzepka, Emil 

Szczepaniak. Z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania) obecni byli radni: Dariusz Sala. Na sali obecni byli również sołtysi. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie zmian w porządku obrad 

 
Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 18 projekt uchwały w 

sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców. Projekt uchwały dotyczy dowozu dzieci do szkół z orzeczeniem o 

niepełnosprawności. Uchwała określa stawkę za 1 km w sytuacji takiej, kiedy dowóz ten 

realizuje rodzic. Zmieniły się przepisy i ta stawka za 1 km musi być zgodna z 

Rozporządzeniem Ministra Transportu. Stawki nie mogą być niższe, niż stawki 

wynikające z rozporządzenia w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania 

zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych. Wójt ma 

obowiązek w terminie 60 dni od dnia wejście w życie nowelizacji Prawa oświatowego 

dostosować postanowienia umowy zawartej z rodzicami uczniów dowożonych do szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian 

w porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie zmian w porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

 

Zmiany w porządku obrad  zostały w głosowaniu imiennym przyjęte 15 głosami 

„za”.  

 



3. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

 

1.Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przyjęcie zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLIX/2022 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 

2022 roku 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/383/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/384/22 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Bieliny na 2023 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/385/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2022 rok 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/386/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa sygnalizacji 

świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą 

powiatową 0325T oraz drogą gminną 308012T”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/387/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 

/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T 

Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/388/22 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2023 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/389/22 w sprawie uchwalenia „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2022-2026 z perspektywą do 2030 

roku” 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/390/22 w sprawie przyjęcia raportu z 

wykonania „ Programu ochrony środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2018 – 2021 z 

perspektywą do 2025 r.” 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/391/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/392/22 w sprawie utworzenia linii 

komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 



16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/393/22 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy pomieszczeń w budynku znajdującym 

się na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 1344/2, położonej w obrębie 

Bieliny Kapitulne, stanowiących własność Gminy Bieliny – na czas oznaczony do 

trzech lat 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/394/22 w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie "Senior+" 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/395/22 w sprawie określenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

19. Pytania/Odpowiedzi 

20. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 



3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

 

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

 

4.Przyjęcie protokołu Nr XLIX/2022 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 29 
listopada 2022 roku 
 

Przyjęcie protokołu Nr XLIX/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 29 

listopada 2022 roku. Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr XLIX/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 

2022 roku  

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XLIX/2022 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 
2022 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 



 Protokół Nr XLIX/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2022 

roku został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

 

5.Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami. 

 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił 

działania podejmowane od ostatniej sesji tj. od  29 listopada 2022 roku:  

30 listopada– w Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach odbyła się uroczystość 

podsumowująca konkursy i programy prewencyjne organizowane w 2022r. przez 

Okręgowy Inspektorat Pracy w Kielcach. Gmina Bieliny otrzymała  podziękowanie za 

szczególne zaangażowanie we współpracę w prowadzonych przez OIP w Kielcach 

działaniach prewencyjnych w 2022r. Uhonorowano również 8 sołtysów, gdzie 

wyróżniony został m.in. nasz kolega radny - sołtys Pan Jan Brożyna. Wyróżnienie dla 

właściciela gospodarstwa rolnego za promowanie działań związanych z inspekcją 

pracy i współpracę oraz promowanie i prowadzenie wszystkich działań związanych z 

bezpieczeństwem i higieną pracy. 

02 grudnia - w siedzibie Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego odbyło się 

podpisanie umów dotyczących udzielenia dofinansowania z Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych na rok 2023. To kolejna pula środków dla gminy Bieliny, 

dzięki którym funkcjonują połączenia komunikacyjne o charakterze użyteczności 

publicznej. Do budżetu gminy Bieliny na ten cel trafi prawie 700 000 zł. 

Dzięki temu możemy realizować dopłaty do przewozów autobusowych i 

w dalszej części sesji mamy uchwały dotyczące utworzenia tych linii, czy 

kontynuowania tych linii, które już w tej chwili są. Dotyczy to linii na trasie Porąbki - 

Bieliny przez Kakonin, czyli połączenia, którego wcześniej nie było. 

Druga taka linia to  linia dotycząca od Huty Szklanej przez Hutę Starą i Hutę Podłysica i 

trzecia linia  to jest linia dotycząca połączenia południowej części gminy z Bielinami, 

czyli od Lechowa przez Makoszyn do Bielin. 

W ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich złożyliśmy wniosek 

o utworzenie linii komunikacyjnej, która łączyłaby najważniejsze punkty 

tutaj w Górach Świętokrzyskich. Od Nowej Słupi -  Huta Szklana – Kakonin do Świętej 

Katarzyny, do Bodzentyna  i w drugą stronę. Udało nam się w ramach Związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich złożyć taki wniosek, wkład własny będzie zabezpieczony przez 

trzy Gminy Bodzentyn, Nowa Słupia, Bieliny. Linia nie będzie funkcjonować cały rok.  

 Będzie od 1 kwietnia do końca października. 

02 grudnia – odbył się XII Mikołajkowy Turniej Halowy dla uczniów szkół 

podstawowych z terenu gminy Bieliny.  Dla dzieci ze szkół podstawowych, a  później po 

południu dla dorosłych.  Zostało to  połączone z oddaniem do użytku wyremontowanej 

sali gimnastycznej w Bielinach. W tej części turniejowej dla szkół podstawowych brała 

udział również Pani Minister Anna Krupka. Środki na remont tej inwestycji w 50 % 

pochodziły z budżetu Ministerstwa Sportu. 



07 grudnia -  uczestniczyłem w audycji na żywo w radiu eM Kielce. Rozmawialiśmy 

o działaniach dotyczących Gminy n.in. o przewozach autobusowych. Była okazja 

też powiedzieć o wszystkich tych działania, które na terenie gminy podejmujemy. 

08 grudnia – odbyło się  spotkanie z wykonawcami dwóch inwestycji. Jedno dotyczyło 

drogi Bieliny – Porąbki. Drugie spotkanie odbyło się z właścicielem firmy realizującej 

budowę sali gimnastycznej w Hucie Nowej. 

08 grudnia -  na terenie naszej gminy odbyło się spotkanie posła Krzysztofa Lipca z 

mieszkańcami. 

09 grudnia -  w siedzibie Świętokrzyskiego Parku Narodowego odbyło się spotkanie Rady 

Naukowej Parku 

 09 grudnia - członkowie Zarządu OSEiR ZNP w Bielinach zorganizowali spotkanie opłatkowe 

11 grudnia - w świetlicy w Napękowie odbył się kiermasz zorganizowany przez Panią 

sołtys i mieszkańców z Napękowa 

11 grudnia – w Sanktuarium Relikwii Drzewa Krzyża Świętego odbył się koncert 

charytatywny, gdzie podczas tego koncertu były zbierane pieniądze na leczenie 

młodego mieszkańca naszej gminy. Organizatorami tego koncertu były cztery Gminy: 

Bieliny, Łagów, Nowa Słupia, Bodzentyn i Stowarzyszenie Inicjatywa 

Świętokrzyska. Ambasadorem tego koncertu była Pani Marszałek Renata Janik. 

12 grudnia – odbyło się spotkanie, podczas którego uroczyście zostały oddane do użytku 

nowopowstałe oraz zmodernizowane odcinki gminnej infrastruktury drogowej. 

Inwestycje nie byłyby możliwe do realizacji bez udziału środków zewnętrznych 

pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jest to droga Czaplów -  Lechów 

i droga w Belnie. Przy otwarciu tych dróg brała udział też Pani Minister Anna Krupka 

14 grudnia – w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Bielinach odbyło się świąteczne 

spotkanie dla osób starszych z terenu gminy Bieliny. 

7 grudnia - w siedzibie Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich 

w Bielinach odbyło się spotkanie, podczas którego wręczono stypendia w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionej Młodzieży z terenu gminy 

Bieliny. Nagrodzono także stypendystów funduszu im. JM ks. Prof. UJ Karola Teligi oraz 

laureatów konkursu ekologicznego zorganizowanego przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich. 

16 grudnia – w Sielpi odbył się Konwent wójtów burmistrzów. Spotkanie dotyczyło 

podsumowania roku działalności  W spotkaniu uczestniczył Wiceprezes Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Pan Zbigniew Rękas. Między innymi omawialiśmy  kwestie związane z 

realizacją umów wieloletnich na realizację różnego rodzaju inwestycji i te 

kwestie związane z waloryzacją. Stanowisko i Regionalnych Izb Obrachunkowych 

i Prokuratury Generalnej jest takie, że należy jakby mocno analizować, jeżeli są podstawy 

to powinny być te klauzule rewaloryzacyjne i  ewentualnie waloryzacja wynagrodzenia 

wprowadzanych do tych umów. To dla nas samorządowców jest kwestia niezwykle 

ważna, bo z jednej strony to są kwestie finansowe, ale z drugiej strony to są też formalno-

prawne. Drugi temat, który był od strony takiej merytorycznej poruszany to była kwestia 

Polskiego Ładu, gdzie również są zmiany. 

17 grudnia –  w Klubie Seniora odbyło się  spotkanie wigilijne 



17 grudnia - Koło Gospodyń Wiejskich w Belnie zorganizowało spotkanie wigilijne 

18 grudnia - w Lechowie odbył się Kiermasz 

19 grudnia – na Świętym Krzyżu odbyło się spotkanie, podczas którego przedstawiciele 

Stowarzyszenia Inicjatywa Świętokrzyska: Wicemarszałek Województwa 

Świętokrzyskiego Renata Janik oraz Dyrektor ROPS Elżbieta Korus w obecności 

superiora klasztoru o. dr. Mariana Puchały OMI zostały przekazane środki finansowe 

w wysokości 7640,00 zł, zebrane podczas zbiorki publicznej zorganizowanej dla 

młodego mieszkańca Bielin zmagającego się z chorobą nowotworową. Zebrane środki 

finansowe pomogą w jego dalszej rekonwalescencji i rehabilitacji. 

19 grudnia – odbyło się spotkanie  organizowane przez Pana Ministra Piotra Wawrzyka. 

W spotkaniu uczestniczyła również  Pani Przewodnicząca Dorota Rzepka. W spotkaniu 

uczestniczył  Pan Minister Andrzej Adamczyk. Rozmawialiśmy m.in.  na temat drogi 74.  

20 grudnia – został podpisany akt notarialny dotyczący oddania bezpłatnie gruntu pod 

drogę przez właścicieli z Bielin Kapitulnych 

20 grudnia – w Napękowie odbyło się spotkanie wigilijne  

W Bielinach oprócz choinek, które każdego roku zdobią w okresie 

bożonarodzeniowym centrum miejscowości, rozbłysły również świąteczne iluminacje 

uliczne. Świetlne ozdoby świąteczne na ulicach Bielin pojawiły się dzięki środkom, które 

otrzymała Lokalna Grupa Działania – Wokół Łysej Góry. Świąteczne iluminacje 

rozświetlają fragment ulicy Partyzantów, okolice siedziby urzędu gminy, siedziby 

Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich, a także parking przy 

strażnicy OSP. 

Ze względu na racjonalne gospodarowanie energią elektryczną będą włączone 

kilka godzin tuż po zmierzchu oraz przed świtem. 

Projekt w całości został sfinansowany ze środków pochodzących z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 (Poddziałanie 19.2 "Wsparcie na 

wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez 

społeczność"). 

Przedsięwzięcie zostało zrealizowane bez udziału środków pochodzących 

z budżetu gminy Bieliny. 

4 grudnia - przeprowadzona została Mikołajkowa Akcja Honorowego Oddawania Krwi, 

która została zorganizowana w Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/383/22 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2023-2045 

 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.:  Wieloletnia 

Prognoza Finansowa to tak naprawdę kontynuacja Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

którą mamy na rok 2022 z uwzględnieniem projektu budżetu na 2023 rok. Ten projekt 

Państwo radni zgodnie z procedurą wynikającą z naszego statutu otrzymali dwa 

tygodnie temu. Projekt został przygotowany w terminie do 15 listopada i został 

przekazany na ręce Pana Przewodniczącego  i Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała opinie dotyczące projektu budżetu, dotyczące 

deficytu. Opinie są pozytywne. 



Ten projekt jest kontynuacją tego, o czym mówiłem na spotkaniach wiejskich, 

które odbywały się we wrześniu i dotyczyły podziału środków pochodzących z funduszu 

sołeckiego.  Mówiłem wówczas, że analizujemy to co się dzieje, tą całą sytuację, która 

po pierwsze była wywołana covidem,  ale nawet te dwa lata covidowe od strony 

budżetowej tak bardzo nie zachwiały naszymi finansami. One zachwiały generalnie rzecz 

biorąc finansami samorządów, ale naszymi finansami specjalnie nie zachwiały. Nawet 

powiedziałbym, że udało nam się w ramach różnego rodzaju tarcz pozyskać znaczące 

kwoty na zadania różnego rodzaju inwestycyjne, które na pewno wzmocniły też naszą 

sytuację finansową. Tak wyjątkowo trudny czas przyszedł po 24 lutego bieżącego roku, 

czyli po wybuchu wojny na Ukrainie. Jest to wyjątkowo trudny czas Państwo widzicie 

tak naprawdę kryzys, który dotknął całą Europę, dotknął Polskę i dotknął gospodarstwa 

domowe. Każdy z nas to widzi jakby w obrębie własnego funkcjonowania, w domu, w 

gospodarstwie domowym, wydatkach, które każdy z nas ponosi, kwestia inflacji, kwestia 

wzrostu 100% cen. Wzrost cen nośników energii zarówno energii cieplnej jak i  kwestie 

związane z paliwami. One powodują, że rzeczywiście te finanse są w bardzo bardzo 

poważnej sytuacji, jeśli chodzi generalnie o  samorządy.  

Podczas tych spotkań sołeckich, podczas tych spotkań dotyczących funduszu 

sołeckiego informowałem Państwa i przekonywałem wszystkich Państwa i mieszkańców, 

którzy brali udział w tych spotkaniach, Państwa Radnych i Państwa Sołtysów do tego, 

abyśmy nie próbowali wpisywać nowych zadań do projektu funduszu sołeckiego. 

Musimy starać się, żeby w tej trudnej sytuacji próbować skończyć to co już jest, albo w 

trakcie realizacji, albo ma podpisaną umowę na realizację, gdzie stan przygotowania tych 

inwestycji jest bardzo mocno zaawansowany. Tak te spotkania sołeckie i tak te decyzje 

mieszkańców dotyczące zagospodarowania funduszu sołeckiego przebiegły we 

wszystkich sołectwach za co tutaj też chcę bardzo serdecznie podziękować, bo 

rzeczywiście wszyscy wykazali się bardzo dużą odpowiedzialnością. 

Projekt budżetu na rok 2023 jest trudny. Mówiłem to na komisjach, że pojawiają 

się już budżety, które są przyjmowane z ujemną nadwyżką operacyjną, czyli dochody 

bieżące nie pokrywają wydatków bieżących, co jest rzeczą bardzo rzadko pojawiającą się 

w samorządzie. Nasz budżet takiej sytuacji nie przewiduję i dochody bieżące planowane 

są powyżej wydatków bieżących.  My praktycznie na każdej sesji wnosiliśmy do tej pory 

propozycje zmian do budżetu, ponieważ ten budżet na bieżąco monitorujemy i też tutaj 

w tym przypadku w przypadku projektu budżetu na rok 2023 też jakby zwracam uwagę 

na to, że będziemy na bieżąco monitorować wykonanie tego budżetu, bo to jest budżet 

trudny i nie wiemy jak sytuacja gospodarcza w roku 2023 będzie wpływała też na finanse 

samorządu. 

 Budżet planujemy po stronie dochodowej w wysokości 79 138 236,04 zł, z czego 

dochody bieżące zaplanowaliśmy na poziomie 49 182 945, 29 zł, a dochody majątkowe 

na poziomie 29 955 290, 75 zł. Szanowni Państwo 29 955 290 zł to są środki, które 

planujemy pozyskać z różnego rodzaju źródeł zewnętrznych. 

Wydatki bieżące planujemy na poziomie 43 707 956 zł,  wydatki majątkowe na 

poziomie 50 982 258, 64 zł. Łączne wydatki będą się kształtować na poziomie 94 690  

214, 85 zł. Jest to budżet niezwykle mocno zaawansowany inwestycyjnie. Jesteśmy 

w tej chwili na etapie realizacji bardzo dużych zadań inwestycyjnych m.in. 



związanych z kanalizowaniem części południowej Gminy, jest to zadanie, które długo 

czekało. Budowa sieci kanalizacyjnej jest zadaniem bardzo trudnym, niewdzięcznym z 

punktu widzenia samorządu, z tego względu, że jest niezwykle kosztowna, to są bardzo 

drogie roboty, niezwykle trudno je przeprowadzić. Jednak trzeba rozkopać działki, wejść 

na prywatne grunty, czasem trzeba przejść przez ogródek, wjazd, przejazd, więc tych 

uwag ze strony mieszkańców jest, ale realizujemy to tak w miarę normalnie, a 

niewdzięczne dlatego, że  zasypie się to i nic nie widać. 

Wiemy, że jeżeli chcemy żeby te nasze miejscowości też były wyposażone w tą 

infrastrukturę, która dzisiaj jest konieczna to tą kanalizację po prostu trzeba wybudować. 

Oczywiście my pozyskaliśmy duże środki zewnętrzne, bo tak jak powiedziałem 

30 000 000 zł to mają być środki zewnętrzne do tego budżetu wprowadzone. Zapisujemy 

też w budżecie deficyt na  poziomie 15 000 000 zł,  gdzie 11 000 000 zł to są środki 

pochodzące z kredytu. Nie wiemy jak on będzie realizowany.  

Budowa tak dużej inwestycji też będzie ogromnym wyzwaniem, bo 

wiemy, że te dochody własne gmina ma bardzo niskie. Dochody od osób prawnych i 

wpływy głównie z podatku od nieruchomości to jest kwota 577 000 zł. Jeśli chodzi o 

podatek od osób fizycznych to planujemy pozyskać 545 000 zł. Podatek rolny to jest 

kwota około 200 000 zł. Znaczącym wpływem do budżetu jest udział w podatku 

dochodowym od osób fizycznych i na przyszły rok jest to planowana kwota ponad  

5 286 000 zł. Jeśli chodzi o subwencję ogólną to kształtuje się na poziomie 10 000 000 

zł, to są pieniądze, które otrzymujemy z budżetu państwa, jako subwencja 

związana z prowadzeniem ogólnie działalności, a  subwencja oświatowa to 10 141 000 

zł. Są zadania realizowane przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.  Zaplanowaliśmy 

również środki ze zwrotu vat-u około 5 000 000 zł. 

Pan Wójt przedstawił informację  odnośnie zadań, które  będą realizowane. 

Powiedział m.in.: jeśli chodzi o Napęków jest już podpisana umowa na budowę drogi 

Pod Borem. W przyszłym roku ta droga musi być zrobiona. Trwa projektowanie 

drogi za świetlicą, nie wiemy kiedy będą dokumenty na realizację tej drogi. Chcę Państwu 

przypomnieć, że w związku z tym, że były uwagi ze strony mieszkańców co do przebiegu 

tej drogi musieliśmy wystąpić do Ministerstwa o odstępstwa. Jest szansa na te odstępstwa 

nawet z tego względu, że zmieniło się rozporządzenie i w tej chwili można jakby w 

większym zakresie nie dotrzymywać tych parametrów, o którym mówi rozporządzenie. 

Kwestie uzupełnienia oświetlenia, które są projektowane to  m.in. pomiędzy 

Belnem, a Napękowem, Lechów, pomiędzy Belnem, a Makoszynem, fragment przy 

cmentarzu. Wszystkie te kwestie będziemy chcieli pouzupełniać. 

Jeśli chodzi o miejscowość  Belo została wykonana droga, kanalizacja. Pracujemy 

nad programem funkcjonalno-użytkowym. Udało nam się pozyskać środki z Polskiego 

Ładu na budowę sal gimnastycznych w trzech miejscowościach Makoszyn, Belno i Huta 

Podłysica. Jest podpisana umowa z projektantem, ten projektant już nad tym pracuje. 

Prawdopodobnie w 2023 roku żadne fizyczne prace się nie rozpoczną, bo cały proces 

projektowania do momentu uzyskania pozwolenia na budowę on będzie trwał długo. 

W ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich będziemy ogłaszać przetarg na 

przebudowę remizy w Belnie. Jesteśmy na etapie przepisywania pozwoleń na budowę na 

Związek. 



Jeśli chodzi o Makoszyn to realizowana jest kanalizacja, jak i również w  

Lechowie. Budowana jest remiza. Została zakończona droga Czaplów – Lechów.  

Poza dwoma fragmentami dróg w Makoszynie i w Lechowie, czyli Węgliska i 

Stary Młyn, bo to są ze sobą połączone dwa odcinki,  które muszą 

być jednocześnie realizowane nie mamy jeszcze podpisanej umowy na wykonanie. 

Mamy złożony wniosek do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Natomiast 

na pozostałe części to już są wykonawcy na budowie. Huta Stara, Huta Koszary to 

chcemy zakończyć, to co też jest rozpoczęte, czyli przede wszystkim dokończenie tych 

prac związanych z przebudową szkoły w Hucie Nowej i zakończenie prac związanych z 

budową sali gimnastycznej. 

Jeśli chodzi o Hutę  Starą i Hutę Szklaną mamy rozpoczętą dużą inwestycję w 

Hucie Szklanej. Jesteśmy w trakcie realizacji w obrębie parkingu tego budynku, potężna 

inwestycja. Chcemy ją skończyć w roku 2023. 

Jest też przygotowanie dokumentacji technicznej na połączenie Wymysłowa z 

Hutą Szklaną. 

Jeśli chodzi o Porąbki, Kakonin to droga  od Porąbek do Kakonina jest 

projektowana. Były uzgodnienia odnośnie przebiegu. W ostatnim czasie odbyło się 

spotkanie w Powiatowym Zarządzie Dróg z biurem projektowym i  z Dyrekcją 

Powiatowego Zarządu Dróg. Są ostateczne uzgodnienia, z niewielkimi uwagami 

mieszkańców, ale my już to jako gmina potwierdzamy, że zaakceptujemy te propozycje. 

Powiat jest tą stroną, która podejmuje ostateczną decyzję, ponieważ jest to droga 

powiatowa i chcemy, żeby zakończył się  proces projektowania. Najprawdopodobniej w 

przyszłym roku prace się rozpoczną. 

Jeśli chodzi o Bieliny mamy zadania, które  myślę będą realizowane jakby bez 

poważniejszych problemów, ale mamy te zadania, które przysparzają nam wiele 

problemów. Mamy podpisaną umowę na drogę przy cmentarzu od drogi wojewódzkiej, 

droga wokół cmentarza, więc jakby na ten fragment tej drogi już jest podpisana umowa i  

część parkingu, który jest przy cmentarzu. 

Oczywiście jest też kwestia rozpoczętej inwestycji związanej z przebudową 

stadionu, który przysparza nam wiele problemów. Musieliśmy zerwać umowę z 

wykonawcą, rozliczyć ten zakres, który został przez wykonawcę wykonany, umowę 

zerwaliśmy z winy wykonawcy, wystąpiliśmy do wykonawcy o zapłatę kar wynikających 

z umowy. Na ten moment te kary nie zostały uregulowane, więc pewnie będzie cała 

procedura uruchomiona, być może sądowa. Będziemy chcieli po Nowym Roku ogłosić 

przetarg na dokończenie tych prac. 

Na pewno ten rok 2023, jeśli chodzi o budżet będzie bardzo wymagający, trudny. 

Państwo wiecie jaka jest sytuacja, jeśli chodzi o kwestie nośników energii cieplnej. My 

mamy ogrzewanie eko – groszkiem i nas zobowiązują ceny przetargowe. Średnio licząc 

trzykrotnie są wyżej koszty, niż w roku ubiegłym. Rozstrzygamy w tej chwili różnego 

rodzaju przetargi, zapytania dotyczące dostawy różnego rodzaju materiałów 

eksploatacyjnych do funkcjonowania, chociażby kwestii utrzymania sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych to jest różnego rodzaju armatura, która przecież jest 

potrzebna, żeby usuwać awarię, różnego rodzaju środki do obsługi oczyszczalni ścieków 

wszystkie te oferty, które są, są dużo droższe niż obowiązujące 2022 roku. Ogłosiliśmy 



przetarg jako grupa zakupowa powiatu Kieleckiego 15 gmin na dostawę energii 

elektrycznej. Cena ofertowa prawie pięciokrotnie wyższa niż cena, którą w tej chwili 

płaciliśmy. Bardzo dobrze, że została wprowadzona tarcza dla samorządów, 

dla podmiotu wrażliwych, jeśli chodzi o cenę energii elektrycznej na rok 2023. Cena 

preferencyjna została ustalona na poziomie 785 zł, a my w tej chwili mamy ponad 400 zł, 

więc to jest prawie wzrost o 100% mimo zastosowania tej ceny.  

Mamy nadzieję, że to wszystko się ustabilizuje, ale na ten moment taki projekt 

budżetu przedkładamy, prosimy  o przyjęcie tego projektu budżetu z założeniem, że na 

bieżąco będziemy go monitorować. 

Pan Marcin Brożyna Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów odczytał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów w sprawie opinii projektu budżetu gminy 

Bieliny na 2023 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2045. 

Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/383/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/383/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023-2045 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 



2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/383/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2045 została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/384/22 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Bieliny na 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/384/22 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Bieliny na 2023 rok   

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/384/22 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Bieliny na 2023 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/384/22 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 2023 

rok została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  



8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/385/22 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok 

 
Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in.: zmiany w budżecie są 

takie bardziej bardzo techniczne. W dziale 853 zmniejszamy środki na zadania z zakresu 

polityki społecznej o 714 000 zł i w dziale 400 wytwarzanie i zaopatrzenie w  energię 

elektryczną gaz i wodę, czyli sprzedaż węgla, którą prowadzimy. 

Pan Wójt przedstawił, jak wygląda sprzedaż węgla na terenie naszej gminy. Pytań 

brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/385/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

rok  

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/385/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/385/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok została 

w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/386/22 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego na 
realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 
pn. Budowa sygnalizacji świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu 
drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą powiatową 0325T oraz drogą gminną 
308012T”. 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.: Szanowni Państwo to 

uchwały dotyczące pomocy na dla innych jednostek samorządu terytorialnego t.j. dla 

województwa i dla powiatu. Jedna dotyczy przygotowania projektu. Podpisaliśmy 

porozumienie dotyczące zaprojektowania skrzyżowania przy remizie w Bielinach. 

Będziemy  projektować sygnalizację świetlną i mamy podpisane porozumienie z 

województwem. Nie udało się tego zrobić w 2022 roku to chcemy to zrobić w roku 

2023. Ogłaszamy przetarg, mamy warunki techniczne ze Świętokrzyskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, ma to być świetlna sygnalizacja inteligentna. Druga uchwała 

dotyczy pomocy finansowej dla Powiatu i to jest związane z budową drogi Porąbki - 

Kakonin  - Podlesie do Huty Szklanej. Mamy środki pozyskane z Funduszu Dróg 

Samorządowych, czyli z budżetu państwa, ale wkład własny daje po połowie gmina i 

Powiat i tutaj dofinansowujemy zadanie dla Powiatu. Pytań brak. 



Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/386/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/322/22 

Rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa sygnalizacji 

świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą 

powiatową 0325T oraz drogą gminną 308012T” 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/386/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLI/322/22 Rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa sygnalizacji 
świetlnej w miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z 
drogą powiatową 0325T oraz drogą gminną 308012T”. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 



6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/386/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/322/22 Rady Gminy 

Bieliny z dnia 28 lutego 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. Budowa sygnalizacji świetlnej w 

miejscowości Bieliny na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 753 z drogą powiatową 

0325T oraz drogą gminną 308012T” została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/387/22w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XI/ 90 /19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi 
powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/387/22w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 /19 

Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T 

Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/387/22w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 
/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T 
Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

jednostka Rada Gminy 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 



 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/387/22w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 /19 Rady Gminy 

Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta 

Podłysica-Huta Szklana została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/388/22 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2023 rok 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in.: Szanowni Państwo 

uchwałę dotyczącą rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 

narkomanii dla gminy Bieliny  przyjmujemy na każdy rok. W programie zostały wpisane 

działania, które są realizowane w tym roku z dostosowaniem do potrzeb jakie na bieżąco 

wynikają i też monitorujemy jakie należy podejmować działania. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/388/22 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2023 rok  

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/388/22 w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny na 2023 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/388/22 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Bieliny na 2023 rok została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/389/22 w sprawie uchwalenia 
„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2022-2026 z 
perspektywą do 2030 roku” 

 

Pan Wójt powiedział m.in.: Szanowni Państwo obowiązek przyjęcia programu 

wynika z art. 17 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo ochrony środowiska. Taki 



program został przygotowany na lata 2022 -  2026  z perspektywą do roku 2030 

Program musi być skonsultowany z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska i 

Świętokrzyskim Powiatowym Wojewódzkim Inspektorem Sanitarnym i takie opinie 

mamy. Program ma pozytywne opinie. Program podlega konsultacjom społecznym. 

Wnioski można było składać do 28 października. W trakcie 

konsultacji społecznych nie wpłynęły żadne uwagi, ani wnioski do Programu 

ochrony środowiska. W związku z powyższym zasadne jest przyjęcie tej 

uchwały. Pytań brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/389/22 w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2022-2026 z perspektywą do 2030 roku” 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/389/22 w sprawie uchwalenia „Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2022-2026 z perspektywą do 2030 
roku” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/389/22 w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Bieliny na lata 2022-2026 z perspektywą do 2030 roku” została w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/390/22 w sprawie przyjęcia raportu 
z wykonania „ Programu ochrony środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2018 
– 2021 z perspektywą do 2025 r.” 

 

Wójt powiedział m.in.: Szanowni Państwo zgodnie z art. 18 ust. 2 ustawy z dnia 

27 kwietnia 2001 Prawo ochrony  środowiska  z wykonania Programu ochrony 

środowiska organ wykonawczy, czyli wójt, burmistrz, prezydent, organ wykonawczy 

województwa, powiatu i gminy, czyli również starosta i marszałek sporządza co 2 lata 

raport, który przedstawia odpowiednio sejmikowi, czy radzie powiatu, gminy. W naszym 

przypadku jest to raport, który przedstawiamy radzie gminy. Sprawozdanie dotyczy 

realizacji Programu ochrony środowiska na lata 2018 -  2021. W raporcie poszczególne 

obszary zostały omówione, przeanalizowane, w jaki sposób ten Program ochrony 

środowiska  był realizowany w latach 2018-2021. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr L/390/22 w sprawie przyjęcia raportu z wykonania „ 

Programu ochrony środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2018 – 2021 z perspektywą 

do 2025 r.” 



 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/390/22 w sprawie przyjęcia raportu z 
wykonania „ Programu ochrony środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2018 – 2021 z 
perspektywą do 2025 r.” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 



13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/390/22 w sprawie przyjęcia raportu z wykonania „ Programu 

ochrony środowiska dla Gminy Bieliny na lata 2018 – 2021 z perspektywą do 2025 r.” 

została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/391/22 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich 

 
Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo przedstawiamy zmianę uchwały 

dotyczącą określenia przystanków komunikacyjnych. Gdyby były wnioski ze strony 

mieszkańców, żeby utworzyć przystanek, którego nie ma w bazie przystankowej, a jest 

potrzebny i mieszkańcy bardzo wnioskują to proszę o informację. Będziemy analizować, 

czy to jest realne, możliwe i wtedy zawsze istnieje możliwość zmiany tej uchwały i 

wprowadzenia nowego przystanku. Pytań brak.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr L/391/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/391/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała uchwały Nr L/391/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/145/12 

Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bieliny oraz 



warunków i zasad korzystania z nich  została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/392/22 w sprawie utworzenia linii 
komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 
publicznej. 
 

Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Powiedział m.in.; Szanowni Państwo 

udało się pozyskać po raz kolejny środki z budżetu państwa na kontynuowanie i 

utworzenie  linii komunikacyjnych, które są potrzebne i mieszkańcy potwierdzają ich 

potrzebę. Linie nie miałyby szansy funkcjonowania bez pozyskania środków 

zewnętrznych,  bo obłożenie tych linii jest takie, że same by się nie utrzymały, jednak są 

potrzebne. Projekt uchwały dotyczy linii: 

1. Lechów – Makoszyn – Belno – Napęków – Górki Napękowskie – Bieliny – Górki 

Napękowskie – Napęków – Belno – Makoszyn – Lechów, 

2. Porąbki – Kakonin – Bieliny – Kakonin – Porąbki, 

3. Huta Podłysica  – Huta Szklana  – Huta Stara – Huta Nowa  – Bieliny – Huta 

Nowa – Huta Stara–Huta Szklana – Huta Podłysica, 

4. Napęków – Górki Napękowskie – Napęków.  

Udało nam się również pozyskać środki przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich na połączenie głównych tych punktów komunikacyjnych w Górach 

Świętokrzyskich, czyli połączenie Nowej Słupi z Hutą Szklaną, Kakoninem, Świętą 

Katarzyną i Bodzentynem w jedną i drugą stronę od kwietnia do października. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr L/392/22 w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej 

i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/392/22 w sprawie utworzenia linii 
komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/392/22 w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej i wyrażenia 

zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej  została w głosowaniu imiennym 

przyjęty 15 głosami „za”.  

 



Na wniosek Pana Wójta, który opuścił obrady sesji Przewodniczący Rady 

Gminy Bieliny o godz. 13.00 zarządził przerwę w obradach sesji. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/393/22 w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy pomieszczeń w budynku 

znajdującym się na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 1344/2, 

położonej w obrębie Bieliny Kapitulne, stanowiących własność Gminy 

Bieliny – na czas oznaczony do trzech lat 

 

Na obrady sesji wrócił Pan Wójt. Przewodniczący Rady Gminy Bieliny o godz. 

13.05 wznowił obrady sesji Rady Gminy Bieliny. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny powiedział, że projekt uchwały był 

przestawiony na posiedzeniu wspólnym komisji rady Gminy Bieliny i dotyczy 

wydzierżawienia dotychczasowemu dzierżawcy pomieszczenia na świadczenie usług 

weterynaryjnych. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/393/22 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy pomieszczeń w budynku znajdującym 

się na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 1344/2, położonej w obrębie 

Bieliny Kapitulne, stanowiących własność Gminy Bieliny – na czas oznaczony do 

trzech lat  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/393/22 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy pomieszczeń w budynku 
znajdującym się na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 1344/2, położonej 
w obrębie Bieliny Kapitulne, stanowiących własność Gminy Bieliny – na czas 
oznaczony do trzech lat 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/393/22 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

dotychczasowemu dzierżawcy pomieszczeń w budynku znajdującym się na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 1344/2, położonej w obrębie Bieliny Kapitulne, 

stanowiących własność Gminy Bieliny – na czas oznaczony do trzech lat  została w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/394/22 w sprawie szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie "Senior+" 

 



Pan Wójt wyjaśnił, że Klubu Senior +  funkcjonował w strukturze Centrum 

Tradycji  Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich. Na poprzedniej sesji przyjmowaliśmy 

uchwałę dotyczącą włączenia Klubu Senior + w strukturę Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, a teraz chcemy to uporządkować odnośnie zasad funkcjonowania. Projekt 

uchwały przedstawia szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w klubie 

Senior +. Odpłatność jest symboliczna. Pytań brak.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/394/22 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Klubie "Senior+". 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/394/22 w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie "Senior+" 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 



6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/394/22 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Klubie "Senior+" została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami 

„za”.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/395/22 w sprawie określenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in.: Zmienia się  ustawa 

Prawo oświatowe, dotycząca rozliczenia z rodzicami, którzy dzieci z orzeczeniem o 

niepełnosprawności dowożą do szkół, ale dowożą indywidualnie, czyli mają podpisaną 

umowę z gminą na indywidualny dowóz. My mamy też dowóz zorganizowany na terenie 

naszej gminy, gdzie mamy podpisaną umowę z przedsiębiorcą, który dzieci dowozi do 

szkół. W sytuacji kiedy dziecko nie może dojeżdżać naszym transportem podpisujemy 

umowę z rodzicem, że rodzicami będzie realizował ten dowóz. Poprzedni stan prawny 

stanowił, że w takim przypadku Rada Gminy określa  średnią cenę paliwa na terenie 

gminy według jakiej będziemy się rozliczać za kilometr. Teraz zmieniły się przepisy i 

stawki muszą być takie, jak są w Rozporządzeniu Ministra Transportu dotyczące 

wyjazdów służbowych, czyli delegacji. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr L/395/22 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 



przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr L/395/22 w sprawie określenia stawki za 1 
kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 
kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr L/395/22 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców została w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

19. Pytania/Odpowiedzi 

 Radny Pan Henryk Durlej w imieniu mieszkańców poprosił  o odśnieżenie 

chodnika od przystanku w Hucie Nowej  do szkoły. 

 Pan Wójt odpowiedział, że rzeczywiście jest problem, ponieważ  ten fragment 

chodnika powinien być odśnieżany, jest to wyjątkowo niebezpieczne miejsce, ale jak 

Państwo wiecie tak naprawdę jak popatrzymy na drogi nie tylko na terenie gminy, ale 

poza gminą to też popatrzycie jak te drogi wyglądają. Generalna Dyrekcja Dróg i 

Autostrad odśnieża chodniki. Na południowej stronie gminy przy drodze krajowej 

chodniki, które są odśnieżane przez Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad. Przy drodze 

wojewódzkiej chodniki są  nie odśnieżane i przy drogach powiatowych chodniki są nie 

odśnieżane. My jako gmina staramy się odśnieżać fragmenty chodników przy drogach 

powiatowych, tam gdzie przylegają nasze obiekty na tyle ile możemy, czy miejsce 

niebezpieczne. Przy drogach gminnych oczywiście tam, gdzie jest miejsce 

niezabudowane i widzimy że jest taka potrzeba też staramy się odśnieżyć. 

Jeśli chodzi o drogę wojewódzką to trzeba powiedzieć, że takim przykładem, który 

mocno trzeba pokazywać i podkreślać to jest droga wojewódzka od Woli Jachowej, aż 

do skrzyżowania na cmentarz, gdzie praktycznie wszyscy mieszkańcy wychodzą i 

odśnieżają. W innych miejscach jest różnie. Natomiast ten fragment jest niezabudowany, 

więc trudno się spodziewać, że mieszkańcy wyjdą i odśnieżą. Rzeczywiście tam jest most, 

wąsko, barierki, więc jak chodnik jest zaśnieżony to piesi idą ulicą. Spróbujemy w to się 

włączyć i będziemy interweniować, sygnalizować, że jest to miejsce niebezpieczne.  

 
Pan Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny złożył wszystkim mieszkańcom 

najserdeczniejsze życzenia świąteczne. Niech one będą spokojne, mimo tej trudnej 



sytuacji, bo wiemy, że czasy są niespokojne, wiemy co się dzieje za naszą wschodnią 

granicą. Jest wojna i wszyscy jesteśmy w takiej też niepewności i obawy, żeby nie 

dotknęła naszego kraju i żebyśmy mogli spokojnie funkcjonować. Zdrowych radosnych 

spokojnych Świąt dla wszystkich państwa radnych, dla sołtysów, dla wszystkich 

mieszkańców gminy Bieliny. Niech te Święta będą spokojne, radosne, wszystkiego 

dobrego. 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny przyłączył się to tych 

życzeń. Wesołych, zdrowych, pogodnych świąt tej radości i wszystkiego dobrego na 

Święta. 

20. Zamknięcie obrad sesji 
 

 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 13.25. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala  

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 

 


